

No. 43345. Multilateral

INTERNATIONAL TREATY ON PLANT GENETIC RESOURCES FOR FOOD AND AGRICULTURE. ROME, 3 NOVEMBER 2001 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2400, I-43345.*]

ACCESSION*

Bahrain

Deposit of instrument with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations: 17 April 2024

Date of effect: 16 July 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: Food and Agriculture Organization of the United Nations, 29 July 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 43345. Multilatéral

TRAITÉ INTERNATIONAL SUR LES RESSOURCES PHYTOGÉNÉTIQUES POUR L'ALIMENTATION ET L'AGRICULTURE. ROME, 3 NOVEMBRE 2001 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2400, I-43345.*]

ADHÉSION*

Bahreïn

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture : 17 avril 2024

Date de prise d'effet : 16 juillet 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, 29 juillet 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.